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S l o v o s t a r o s t y m ě s t a

Vážení spoluobčané,

čas neúprosně letí svým tempem a po, dalo by se říci mírné zimě, nás vítá jedno z nej-
krásnějších období roku - jaro. Jaro s sebou přináší nejenom více sluníčka a tím i lepší
pohodu, ale především, po zimním období, čas na jarní úklid. Většina občanů se snaží
zkrášlit svůj domov, své okolí a přispět tak ke krásnému vzhledu celé obce .

Tuto skutečnost vzpomenul hejtman našeho kraje p. Tošenovský ve svém vystoupení
na plese Hlučínska, hovořil o tom, jak vzhled obcí a pracovitost lidí na Hlučínsku
(Prajzsku) škádlí ostatní politiky v Praze a doporučuje každému, ať se k nám na Hlu-
čínsko přijede podívat. Je fakt, že jsou lidé z Hlučínska svou pracovitostí a smyslem
pro pořádek pověstní. Zástupci obcí, kteří se plesu Hlučínska účastnili, byli po těchto
slovech na své obce a občany náležitě hrdí.

Tady si však položme otázku: zůstane to takto i do budoucna?

Vzpomeňme na dobu nedávno minulou, kdy se pracovalo také o sobotách a hodně
lidí mělo doma i menší hospodářství. Přesto se téměř nikdy nestalo, že by se při so-
botním úklidu dvorku zapomnělo na prostranství a chodník před svým domkem.
V současné době však při procházce městečkem můžeme sledovat, že toto pravidlo už
zdaleka neplatí u všech. Naopak, v některých částech města, a to zejména na Osadě
míru, díky změně majetkových poměrů u jednotlivých domů, dochází ke zlepšení péče
nejen o domy samotné, ale i o okolí.

Tato snaha většiny občanů zachovávat pořádek a udržovat si hezké město přichází
v niveč, protože přijde víkend a někteří nezodpovědní občané a návštěvníci i přesto,
že v Dolním Benešově se nachází dost odpadkových nádob, jako by tuto skutečnost
neviděli, odhazují odpadky, kde je napadne. Ranní procházka naším městečkem o ví-
kendech potom neskýtá příjemný pohled. Nevím, jestli se takto tito vandalové chovají
i doma a rozhazují odpadky třeba v uklizeném obývacím nebo svém pokoji.

Je pravdou, že pořádek ve středu města je nejvíce na očích a většina lidí si toho všimne,
ale při procházce po okrajích našeho města a zejména po různých zákoutích najdeme
i dneska černé skládky a pytle s odpadky. Je s podivem, že tento nešvar přetrvává pře-
sto, že město má zajištěnou pravidelnou likvidaci nejenom domovního odpadu, ale
dvakrát do roka i velkoobjemového a nebezpečného odpadu.

Doufám, že do budoucna se nám podaří zachovat naše město čisté a krásné, ale musí
to být zájmem nás všech občanů našeho města.

Starosta města Martin Štefek
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U S N E S E N Í
z 6. schůze rady města Dolní Benešov, konané dne 23.2.2007 v kanceláři

starosty na MěÚ v Dolním Benešov

22/6 Rada města s c h v á l i l a
1. Smlouvu se společností Universal Productions Ltd o publikování video

příspěvků na Hlučínské internetové TV a České Regionální TV a pověřila
starostu podpisem smlouvy.
Pro hlasovalo 4, proti 0, zdrželi se 0

2. Vnitřní směrnici ke zpracování rozpočtu
Pro hlasovalo 5, proti 0, zdrželi se 0

3. Příspěvek na dopravní obslužnost společnosti Connex Morava a.s. ve výši 124
118,- Kč
Pro hlasovalo 4, proti 1, zdrželi se 0

4. Zřízení Rady obcí pro udržitelný rozvoj území při městském úřadu obce s
rozšířenou působností dle §9 stavebního zákona
Pro hlasovalo 5, proti 0, zdrželi se 0

5. Záměr pronájmu pozemků města p.č. 107/1, 107/2, 120, 121 v k.ú. Dolní
Benešov
Pro hlasovalo 5, proti 0, zdrželi se 0

23/6 Rada j m e n o v a l a
1. Členy výběrové komise podle zákona o veřejných zakázkách pro výběr doda-

vatelů investičních akcí města. Jedná se o tyto členy: Ing.Margita Rošíková,
Alfréd Lelek, Ing. František Klíma, Jan Bitta, Mgr. Jiří Krömer.
Pro hlasovali 4, proti 0, zdržel se 1

2. Členy komise pro výstavbu a životní prostředí: Gerhard Bazan, Radoslava
Gatíková, Karel Kaluža, Ing. Martin Kuchař.
Pro hlasovalo 5, proti 0, zdrželi se 0

3. Členy akční skupiny pro projednání záležitostí rozšíření dobývacího prostoru
štěrkovny: Gerhard Bazan, Mgr. Marie Adamíková, Miroslav Drastík.
Pro hlasovalo 5, proti 0, zdrželi se 0

24/6 Rada doporučila odboru výstavby
1. Vydat kladné stanovisko k pokácení borovice u domu č.p. 316 a 2 ks jasanů

u domu č.p. 317 na pozemku města na Osadě míru
Pro hlasovalo 5, proti 0, zdrželi se 0

25/6 Rada p r o j e d n a l a
1. Žádost Sjednocené organizace nevidomých a slabozrakých v Opavě o

enanční příspěvek a z důvodu podpory Domu sv. Cyrila a Metoděje pro
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zrakově postižené ve Vlaštovičkách žádosti nevyhověla
Pro hlasovalo 4, proti 0, zdrželi se 0

2. Žádost Českého svazu včelařů ZO Bolatice o enanční příspěvek a žádosti
nevyhověla
Pro hlasovalo 4, proti 0, zdrželi se 0

3. Žádost o prominutí dluhu 100 000,- Kč na nájemném Sport centra a žádosti
nevyhověla
Pro hlasovalo 5, proti 0, zdrželi se 0

4. Žádost společnosti MS Výtahy s.r.o. o prodej pozemků města p.č. 779/1, 2, 3,
4, 5, 6 mezi DB a Zábřehem pro podnikatelské účely a z důvodu možné
změny využití území žádosti nevyhověla

5. Petici občanů proti nadměrnému hluku vycházejícímu z nově zřízené
diskotéky v prostorách bývalého kina a pověřila starostu vyřízením záležitosti
s nájemcem objektu

26/6 Rada města v z a l a n a v ě d o m í
1. Nutnost zrevidování a přepracování smluv o pojištění nemovitostí v majetku

města
2. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města v roce 2006 a postupuje

ji jako součást závěrečného účtu zastupitelstvu města
3. Zprávu Policie ČR o stavu veřejného pořádku na území města a postupuje ji

k projednání zastupitelstvu města
4. Informaci z jednání Rady SOH o studii„Cyklistické stezky mikroregionu

Hlučínska“, projektu regionální internetové televize, plánovaném vzdělá-
vacím zájezdu představitelů obcí do Irska a dalších záležitostech.

27/6 Rada města projednala a d o p o r u č u j e zastupitelstvu města
1. Schválit OZV města č. 1/2007, kterou se změní OZV č. 5/2004 o podmínkách

a provádění sociální politiky města
2. Posoudit žádost manželů Vašíčkových o směnu pozemků na ulici Rybářské
3. Schválit smlouvu o zřízení věcného břemene umístění kanalizace na Osadě

míru
4. Posoudit žádost Karla Hahna o změnu územního plánu

U S N E S E N Í
ze 7. schůze rady města Dolní Benešov, konané dne 12.3.2007

v kanceláři starosty na MěÚ v Dolním Benešově

28/7 Rada města s c h v á l i l a
1. Pronájem pozemků města p.č. 107/1, 107/2, 120 a 121 v k.ú. Dolní Benešov
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na ulici Hájecké Janu Štverkovi za účelem vybudování pastevního areálu pro-
chov ovcí.
Pro hlasovali 3, proti 0, zdržel se 1

28/7 Rada města s c h v á l i l a
1. Pronájem pozemků města p.č. 107/1, 107/2, 120 a 121 v k.ú. Dolní Benešov

na ulici Hájecké Janu Štverkovi za účelem vybudování pastevního areálu pro
chov ovcí.
Pro hlasovali 3, proti 0, zdržel se 1

29/7 Rada doporučila odboru výstavby
1. Vydat kladné stanovisko k pokácení stromu na dětském hřišti v Zábřehu na

pozemku města p.č. 167
Pro hlasovali 4, proti 0, zdrželi se 0

30/7 Rada p r o j e d n a l a
1. Nabídku Poštovní spořitelny na převzetí úvěrů České spořitelny a po analýze

situace předá věc k rozhodnutí zastupitelstvu města.

31/7 Rada města v z a l a n a v ě d o m í
1. Předložený splátkový kalendář ermy Talpa
2. Studii a rozpočet rekonstrukce a dovybavení školní jídelny na Osadě míru

tak, aby vyhovovala současným hygienickým požadavkům.
3. Zápis z jednání akční skupiny k dořešení změny ÚP města – rozšíření dobý-

vacího prostoru štěrkovny.

32/7 Rada města projednala a d o p o r u č u j e zastupitelstvu města
1. Schválit směnu pozemků města p.č. 901/100 a 901/101 a odkoupit zbývající

část pozemku 906/1 na ulici Záhumenní pro potřeby rozšíření školního
areálu.

2. Posoudit žádost Bernarda Faiky o změnu územního plánu

U S N E S E N Í
ze 4. zasedání zastupitelstva města Dolní Benešov konaného dne

19.března 2007 v obřadní síni MěÚ v Dolním Benešově

12/4 Zastupitelstvo města r o z h o d l o
1. Revokovat usnesení ZM č.106/33 – 2 ze dne 9.října 2006

Pro hlasovalo 12 členů, proti 0, zdrželi se 3
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2. O záměru směny pozemku města p.č. 230/2 díl a) o výměře 2 m2 v k.ú. Dolní
Benešov.
Pro hlasovalo 14 členů, proti 0, zdrželi se 1

3. Zařadit do případně změny územního plánu města změnu využití pozemků
p.č. 1771/1, 1771/23, 1773/2, 1774/36 a 1774/50 ze současné plochy zeleně
na plochu obytné zástavby
Pro hlasovalo 11 členů, proti 2, zdrželi se 2

4. Směnit pozemky města p.č. 901/100 a 901/101 v k.ú. Dolní Benešov za část
pozemku p.č. 906/1 ve vlast. manželů Faikových o stejné výměře tj. 579 m2.
Pro hlasovalo 15 členů, proti 0, zdrželi se 0

5. Koupit část pozemku p.č. 906/1 v k.ú. Dolní Benešov o výměře 3 327 m2 za
navrženou cenu pro potřeby rozšíření areálu školy.
Pro hlasovalo 15 členů, proti 0, zdrželi se 0

13/4 Zastupitelstvo města s c h v á l i l o
1. Obecně závaznou vyhlášku města č.1/2007, kterou se ruší obecně závazná

vyhláška č.5/2004 a 1/2006 o podmínkách a provádění soc. politiky města
Pro hlasovalo 14 členů, proti 0, zdržel se 1

2. Smlouvu s SmVaK Ostrava a.s. o věcném břemenu zřízení kanalizace na
Osadě míru a pověřilo starostu jejím podpisem.
Pro hlasovalo 15 členů, proti 0, zdržel se 0

3. Rozpočtové opatření: Na příjmové stránce rozpočtu v položce neinvestiční
dotace ze státního rozpočtu se zvyšuje částka na 1 670 447,- Kč, na výdajové
stránce v položce nespeciekovaná rezerva se částka zvyšuje na 279 653,-Kč.
Rozpočet zůstává vyrovnaný.
Pro hlasovalo 15 členů, proti 0, zdržel se 0

14/4 Zastupitelstvo města p o v ě ř i l o starostu a místostarostu
1. Jednáním s Ředitelstvím silnic a dálnic o vybudování kruhového objezdu u

Červené kaple.
2. Jednáním s nájemcem objektu Hostinec na Rynku o vyřešení problému nově

otevřeného podniku Faust.
3. Jednáním s vedením bytového družstva Petra Bezruče o využití areálu na

ulici Záhumenní vzhledem k požadavku vlastníků pozemků na výstavbu indi-
viduálních garáží.

15/4 Zastupitelstvo města vzalo na vědomí
1. Zprávu o činnosti rady města od posledního zasedání zastupitelstva města
2. Zprávu Policie ČR o stavu veřejného pořádku na území města
3. Zprávu o činnosti enančního výboru
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U S N E S E N Í
z 8. schůze rady města Dolní Benešov, konané dne 11.4.2007

v kanceláři starosty na MěÚ v Dolním Benešově

33/8 Rada města s c h v á l i l a
1. Přijetí dotace z rozpočtu Moravskoslezského kraje ve výši 90 000,- Kč na

realizaci projektu„XVII. Hudební jaro na Hlučínsku – mezinárodní přehlídka
mládežnických dechových orchestrů a mažoretek“ do rozpočtu města
a rozhodla o uzavření smlouvy o poskytnutí této dotace
Pro hlasovali 4, proti 0, zdrželi se 0

2. Poskytnutí enančního příspěvku ve výši 4 300,- Kč Domu sv. Cyrila
a Metoděje pro zrakově postižené ve Vlaštovičkách.
Pro hlasovali 4, proti 0, zdrželi se 0

3. Bezplatný pronájem parkovacího místa pro manžele Královy z důvodu
dopravy jejich postiženého syna.
Pro hlasovali 4, proti 0, zdrželi se 0

4. Rozsah relací v místní kabelové televizi.
Pro hlasovali 4, proti 0, zdrželi se 0

34/8 Rada j m e n o v a l a
1. Do funkce vedoucí odboru výstavby a dopravy paní Ing. Margitu Rošíkovou

a to s účinností od 2.května 2007.
Pro hlasovali 4, proti 0, zdrželi se 0

35/8 Rada doporučila odboru výstavby
1. Vydat kladné stanovisko k pokácení borovice u domu č.p. 314 na pozemku

města na Osadě míru.
Pro hlasovalo 5, proti 0, zdrželi se 0

36/8 Rada p r o j e d n a l a
1. Žádost Ing. Gerharda Poláka o opětovné projednání prodeje pozemků

kolem restaurace Štika a předává tuto záležitost k seznámení zast. města.
2. Opětovnou žádost Pavla Švana o změnu územního plánu města a rovněž

žádost Aloise Radoschowského o změnu územního plánu a obě tyto žádosti
doporučuje zařadit do změny č.3 územního plánu

3. Žádost Rybářství Hodonín o prodej pozemku města p.č. 1759/4 a konstato-
vala, že vzhledem k jeho bezúplatnému převodu od Pozemkového fondu ČR
není možné tento pozemek prodat.

4. Žádost Zbyňka Cahela o odprodej pozemku města p.č. 577/4 v k.ú. Zábřeh a
doporučila starostovi jednat s žadatelem o směně za pozemek p.č. 110/9 v
k.ú. Zábřeh.
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37/8 Rada města v z a l a n a v ě d o m í
1. Poděkování starosty Bohuslavic Ing. Kurta Kociána a ředitele územního

odboru HZS MSK našim dobrovolným hasičům, kteří se zúčastnili úspěšné
pátrací akce po dvou ztracených bohuslavických chlapcích.

38/8 Rada města projednala a d o p o r u č u j e zastupitelstvu města
1. Schválit závěrečný účet města za rok 2006 bez výhrad.
2. Schválit rozpočtové opatření v navrženém rozsahu

Poděkování za pomoc při hledání ztracených dětí
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Informace k povolení odběru podzemní nebo povrchové vody

Užíváte vodu například jako:
• fyzická osoba — odběr vody k zalévání zahrady či k napájení drobného

zvířectva, vypouštění odpadní vody z domovní čistírny odpadních vod?
• živnostník— odběr vody pro zahradnictví, vypouštění předčištěných odpad-

ních vod z technologií, myček aut, penzionů, malých čistíren odpadních vod?
• zemědělec — odběr vody k zavlažování či k napájení zvířat?
• rybníkář — odběr vody pro napouštění rybníků, sádek, líhní, vodních nádrží?
• provozovatel veřejného koupaliště — odběr či vypouštění vody?
• provozovatel lyžařského areálu — odběr vody k výrobě sněhu vodními děly?

K takovému nakládání s vodami musíte mít povolení vodoprávního úřadu.
Ke dni 1. ledna 2008 zanikne platnost těch povolení k odběru povrchových nebo
podzemních vod, která byla vydána a nabyla právní moci do 31. prosince 2001.
Povolení vydaná po 1.lednu 2002 platí i nadále.

Povolení není třeba:
• pokud odebíráte vodu pro individuální potřebu domácnosti ze studny vybu-

dované před rokem 1955
• pokud jste majitelem studny vybudované po roce 1955 a již vlastníte po-

volení k odběru podzemní vody ze zdroje určeného pro individuální
zásobování jednotlivé domácnosti pitnou vodou ( vaření, mytí, splachování,
zalévání zahrady atd.). Toto povolení k výše uvedenému datu nezaniká

• pokud odebíráte povrchovou vodu ( z potoka, řeky) a nevyužíváte k tomu
žádné technické zařízení

Vodoprávním úřadem pro území Dolního Benešova je odbor životního prostředí
MěÚ Hlučín. Formuláře pro žádost o povolení k odběru podzemních vod jsou k
dispozici také na odboru správy majetku a odboru výstavby MěÚ Dolní Benešov.
Všechny další informace a také odpovědi na nejdůležitější dotazy najdete na
webových stránkách www.zanikpovoleni.cz nebo na bezplatné telefonní infolince
800 101 197.

Rejstřík trestů

Vážení občané,
dne 20. února 2007 byla otevřena v Ostravě, na ulici Sokolská 935/16 (areál
Krajského soudu v Ostravě), pobočka Rejstříku trestů.
Na výše uvedené pobočce lze podat žádost o vydání výpisu z rejstříku trestů
pouze osobně, výpis bude vyhotoven na počkání v úředních hodinách:
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Pondělí 8.00 - 12.00 12.30 - 15.30
Úterý 8.00 - 12.00 12.30 - 15.30
Středa 8.00 - 12.00 12.30 - 15.30
Čtvrtek 8.00 - 12.00 12.30 - 15.30
Pátek 8.00 - 12.00 12.30 - 15.30

Dovolujeme si upozornit, že matriční úřady budou i nadále zasílat nabrané žádosti
o vydání výpisu z rejstříku trestů na: Rejstřík trestů, Soudní 1, 140 66 Praha 4.

Místní poplatky

Sice jsou všeobecně známy termíny splatnosti poplatků - místní poplatek za
provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování
komunálních odpadů (31.3.) a poplatek ze psů (31.5.), ne všichni občané je však
dodržují. Mnozí si již byli domluvit u správce poplatku termíny splátek, někteří si
prostě nevzpomněli a po obdržení výzvy k zaplacení poplatku jej ihned uhradí.
Těm poplatníkům, kteří poplatky ani po obdržení výzvy neuhradí, bude vydán
platební výměr s navýšením poplatku.
Kdo jste opomněli poplatek zaplatit, neotálejte a přijďte.

Úřední dny: pondělí, středa 8.00 – 12.00 13.00 – 17.00 hodin
V pokladně Vás vyřídíme i mimo úřední dny.

Poplatníci, kteří poplatek za komunální odpad uhradili na účet města si vyzved-
nou plastové pytle v pokladně. Dalším poplatkem, který se týká i občanů je
poplatek za užívání veřejného prostranství, zejména těch, kteří si na veřejné pros-
tranství prozatímně umístí stavební zařízení (platí i pro stavební materiál). Povin-
ností poplatníka je nahlásit vznik a zánik poplatkové povinnosti u správce
poplatku na MěÚ, kancelář č.13 a dle OZV města Dolní Benešov č. 3/2003 ze dne
3.11.2003 o místních poplatcích uhradit danou sazbu poplatku.

Další důležité informace:
Poplatek za stočné
1. pro občany Dolního Benešova ulic Hlučínská, Rybářská, z části i Kolovrat
2. pro občany části Zábřeh zaplaťte v hotovosti v pokladně MěÚ do 10.5.2007. Po

tomto termínu budou zaslány poštovní poukázky.

Daň z nemovitosti - složenky na daň z nemovitosti si vyzvedněte v pokladně MěÚ.
Složenky možno uhradit na poště bez poplatku. Splatnost je do 31.5.2007. Po
tomto termínu budou nevyzvednuté složenky vráceny zpět Finančnímu úřadu v
Hlučíně.

Jana Spruchová - odbor ekonomický
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Program kulturního domu na květen a červen

I když počasí předčasně signalizovalo jaro až léto, byly předchozí měsíce ve zna-
mení kulturních akcí, které se ještě musely realizovat v kulturním domě a obřadní
síni na zámku. Jsme rádi, že se nám podařilo zvolenou dramaturgií oslovit široké
publikum z řad občanů Dolního Benešova, ale i dalších obcí. Kromě Rock and
Rollového plesu, vystoupení Travesti show a dalších osvědčených akcí, můžeme
konstatovat, že kulturní pořady rodinného typu se setkávají se stále větší oblibou
u dolnobenešovských občanů. Mám na mysli pořad, který jsme připravili se Zák-
ladní uměleckou školou v Hlučíně – pobočkou v Dolním Benešově s názvem„Hra-
jeme si pro radost”. Jednalo se netradiční koncert, ve kterém se představili
hudebně nadané děti se svými rodiči, prarodiči a sourozenci. Plná obřadní sín
aplaudovala všem, kteří měli odvahu vystoupit před dobře naladěným publikem.
Věříme, že se tento pořad může stát tradicí a také ti, kteří poprvé neměli odvahu
vystoupit, se příště mohou se svým uměním prezentovat. Součástí pořadu byla
také výstava výtvarných prací dětí, které navštěvují výtvarný obor ZUŠ.
Poděkování patří všem účinkujícím, organizátorům i návštěvníků. Zvláštní
poděkování patří Heleně Mižičové, která stála za celou akcí.

Velké uznání si zaslouží také Klub rodičů – skvělá parta lidí, kteří realizují pořady
k příjemnému zaplnění volného času dětí i jejich rodičů. O své činnosti hovoří v
příspěvku zveřejněném v tomto čísle zpravodaje.

Neděle 13.5. v 16 hodin
Den matek
(kulturní program v obřadní síni, ve kterém se představí žáci ZUŠ a dětský pěvecký
sbor Nezmar)

26.-27.5.2007
Hudební jaro na Hlučínsku
XVII. Mezinárodní festival dechových hudeb a mažoretek (vystoupí dechové or-
chestry z Polska, Slovenska, České republiky a Slovinska). Bližší informace budou
uvedeny na samostaných plakátech a v kabelové televizi.

Sobota 2.6.
Posezení na rynku a Prajzská ralley 2007
Zahájení sezóny rynkových posezení u příjemné hudby a občerstvení, součástí
akce bude atraktivní podívaná na automobilové veterány, kteří budou mít v Dol-
ním Benešově průjezdní kontrolu.
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Neděle 3.6.
Den dětí
Tradiční akce, která se letos poprvé uskuteční v areálu zámeckého parku, pořádá
Základní škola v Dolním Benešově.

Sobota 23.6.
Dolnobenešovská trumpeta
Přehlídka malých dechových orchestrů z Hlučínska na rynku.

Středa 27.6.
Divadelní představení pro děti
Pořádá Základní škola v Dolním Benešově

Od 1.5. bude v obřadní síni na zámku instalována výstava Josefa Widláka. Zájemci
si mohou výstavu prohlédnout každou středu, sobotu a neděli od 14 do 17 hodin.



13

K n i h o v n a

Jaro je v plném proudu, na zahrádkách je mnoho práce, také televize nám nabízí
jeden seriál za druhým, ale ti, kterým se četba knih stala láskou ba i nutností, si
vždy nějakou tu volnou chvilku pro svou oblíbenou činnost najdou.
Městská knihovna pro ně má stále připraveny novinky jak z beletrie, tak z naučné
literatury:

Naučná literatura pro dospělé:
Dolínek, V.: Palné zbraně, De Angelis, V.: Eunuchové, Kingsbury, N.: 25 výsad-
bových plánů pro vaši zahradu, Koutný, L.: Modely letadel s gumovým pohonem,
Shift, P.: Malé cihlové stavby v zahradě, Jazairiová, P.: V jižní Indii, Schaeder, E.: Co
je rodina?, Wold, J.: Krásná zahrada po celý rok, Šmolka, P.: Nevěra, James, L.: Vídeň,
Bidat, E.: Alergie u dětí, Bartov, O.: Hitlerova armáda.

Beletrie pro dospělé:
Allbeury,T.: Stín pochybností, Harvey, C.: Odkaz lásky, Ježek, J.: Do spárů Natbehu,
Kessler, L.: Operace Dlouhý skok, Rottová, I.: Pozor na milující vědmy, Calman, S.:
Deník špatné matky, Archem, J.: Vězeňský deník, Barrett, M.: Čekání na lásku,
Diesel, W.: Spravedlnost naruby, Newman, S.: Zlo jako zjevení, Kratochvíl, J.:
Poslední firt, Dirie, W.: Svítání na poušti, Nichol, J.: Rozhodná opatření.

Naučná literatura pro mládež:
Gidord,C.: Svět špionáže, Hewitt, S.: Co mám umět než půjdu do školy, Kirkwood,
J.: Gigantické stavby, Kohl, M.: Výtvarné hrátky pro děti, Alcraft, R.: Létání, Fot-
balová technika, Barber, N.: Požáry a povodně, Graham, I.: Genetika, Mugford, S.:
Základní bojová umění, Steele, P.: Sopky,Trotman, C.: Naše těle.

Beletrie pro mládež:
Růžička,O.: Hasiči, France, A.: Princezna Včelka, McCombie, K.: Sestra, co svět nev-
iděl, Sukach, J.: Detektiv Rychlík zasahuje, Jehličková, B.: Petříček Petr a jiné
povídky, Šenovská, M.: Kristýnčina aktovka, White, J.: Po stopách lva, White, J.:
Strážce meče.

Těším se na vaši návštěvu.

Půjčovní doba:
Pondělí: 13,00 – 17,30
Úterý: 10,00 – 12,00 12,30 – 15,00
Čtvrtek: 13,00 – 17,30

Jana Güntherová, knihovnice
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Festival je spoluOnancován EVROPSKÝM FONDEM REGIONÁLNÍHO
ROZVOJE v rámci SPOLEČENSKÉ INICIATIVY INTERREG IIIA ČESKO-POLSKO

a z prostředků státního rozpočtu
Pořadatel: Kulturní dům v Rybniku – Chwałowicích

Partner: Kulturní dům Dolní Benešov

Hudební trendy v pohraničí je festival zaměřen na hudební skupiny, které působí
na území dosahu Eurooblasti Silesia a vykonávají široce chápanou zábavnou
hudbu (pop, rock, blues, jazz, hip- hop, reggae atp.). Účelem festivalu je integrace
hudebních aktivit z oblastí Moravskoslezského kraje a rybnicko-jastrzębského
regionu. Hlavní cenou bude bezplatná účast při realizaci profesionální studiové
nahrávky autorských skladeb na propagačním CD. Kromě toho laureáti obdrží
pamětné diplomy, sošku a balík desek CD s vlastní nahrávkou.
Výsledkem festivalu je také vznik internetového portálu, který bude propagovat
skupiny zúčastňující se festivalu.

Festival se skládá z tří základních etap:
1. výběr hudebních skupin pro hlavní koncerty na základě zaslaných nahrávek

audio nebo audio-video
2. festivalové open air koncerty - budou se konat v Dolním Benešově (partner

programu - Česká republika) 25. srpna 2007 (sobota) a v Rybniku (pořadatel -
Polsko) 1. září 2007 (sobota); které mají charakter soutěže, laureáti koncertů
budou pozváni k nahráváníní desky - festivalového pásma

3. nahrávání a vydání desky CD, propagace prostřednictvím institucí a medií

Podrobnosti účasti:
I. etapa
Každá skupina, která se přihlašuje k první etapě je zavázaná k:
– zaslání aktuálního materiálu audio nebo audio-video s vlastním repertoárem

(min. 2 hudební skladby)
– čitelnému vyplnění a zaslání podepsané přihlášky
– zaslání fotky skupiny v podobě digitálního souboru (využije se pro festivalovou

internetovou stránku)
– všechny výše uvedené materiály je nutno zaslat nejpozději do 30. června 2007

(rozhoduje datum doručení)
– zaslané materiály budou posouzeny a na základě tohoto posouzení se vyberou

skupiny pro další etapu.
– výsledky kvaliekace pro hlavní koncerty se uveřejní na dvojjazyčné internetové

stránce www.musictrendy.eu a také www.dkchwalowice.pl, skupiny, které se
probojovaly do hlavních koncertů budou také informovány tel. do 30.07.2007.
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II. etapa
1. Skupiny, které se probojovaly do hlavních koncertů se zavazují k hudební

produkci stanovené pořadatelem. V případě nemožnosti vystupování skupiny,
která se probojovala do hlavních koncertů, pořadatel pozve další skupinu,
podle výběru poroty. Skupiny budou vystupovat s vlastním repertoárem
v nepřekročitelné lhůtě 30 min. Není možnost využívání playbacků.

2. Jevištní vystoupení skupin bude posuzovat profesionální porota, jejíž složení
bude zveřejněno na festivalové stránce. Kritéria posuzování: hlasové podmínky
(čistota znění, smysl pro rytmus, interpretace), aranžmá, vyběr hudebního ma-
teriálu, novátorství v hudebním zpracování, celkový umělecký dojem (jevištní
show, koordinace pohybů k vykonávané hudbě). V každém hlavním koncertu
budou vybráni laureáti - max. 8 z obou koncertů. Cenou pro laureáty bude
pozvání k nahrání desky. CD se bude nahrávat v prof. studiu a bude vydáno v
dvojjazyčné mutaci. Každá skup. obdrží balík desek, které může využít pro
vlastní propagační a reklamní účely. Laureáti obdrží také fest. ceny a diplomy.

III. etapa
Laureáti jsou zavázáni k účasti při nahráváníní CD. Každý laureát nahraje 1 nebo
2 skladby z vlastního repertoáru, k tomu je určen 1 nahrávací den - 10 hodin.
S aureáty bude sepsána smlouva k účasti při nahrávání, kterému budou před-
cházet konzultace k dosažení nejlepší umělecké úrovně. Nahrávání se uskuteční
v studiu A6 STUDIOS v Třinci - Česká republika. Náklady na dopravu do studia
bude na straně laureátů. Pořadatel zajišťuje nocleh v Třinci po dobu nahrávání.

Závěrečná ustanovení
1. V případě špatného počasí se koncerty budou realizovat v kulturním domě.
2. Skupiny ze země, ve které se koná koncert, se dopravují v druhé etapě na

vlastní náklady. Pro skupiny, které vystupují v zahraničí, zajišťuje pořadatel
dopravu na cestě Rybnik - Dolní Benešov a opačně.

3. Účastníci II. etapy si přivezou vlastní hudební nástroje, hráč na bicí nástroje
přiveze vlastní buben, činely, patku a paličky.

4. Pořadatel zajišťuje ozvučení, pódium, osvětlení, technický servis a také
zesilovače kytarové, klavesové, basové a pro bicí nástroje.

5. Používání vlastního ozvučení je možné pouze po ujednání s fest. zvukařem.
6. V případě vážného porušení řádu, interpretace cizího repertoáru bez

souhlasu autorů, může být skupina diskvaliekována.
7. Pořadatelé si vyhrazují právo na změny termínů a pořadí účinkujcících.
8. Organizatoři si vyhrazují právo k využití festivalových nahrávek a zaslaných

materiálů k účelům propagace festivalu.
9. Aktuální informace lze najít na internetových stránkách www.musictrendy.eu

a www.dkchwalowice.pl na kterých lze stáhnout přihlášku a festivalový řád.
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FESTIVAL - HUDEBNÍ TRENDY POHRANIČÍ
Dolní Benešov-Rybnik 2007

Pořadatel: Kulturní dům v Rybniku - Chwałowicích

* ve případě potřeby tabulku lze rozmnožovat

K přihlášce je třeba připojit:
aktuální materiál audio (CD) nebo audio-video s vlastním repertoárem (min.2
hudební skladby), který souhlasí se skladbami ukázanými v přihláškové kartě
fotku skupiny v podobě digitálního souboru (využije se pro festivalovou interne-
tovou stránku)
biograei skupiny
informaci o technických požadavcích

Souhlasím se všemi předepsanými podmínkami

..................................................................................................................................................
(datum, místo, čitelný podpis osoby určené pro kontakt a zítko ve případě přihlášení institucí)

Poznámky přihlášeného: .............................................................................................................................
...............................................................................................................................................................................
...............................................................................................................................................................................

NÁZEV SKUPINY
KONTAKTNÍ
OSOBA

jméno a příjmení
ulice
PSČ
místo
telefon
e-mail
stránka www

SLOŽENÍ SKUPINY
Je třeba uvést tyto údaje:
- jméno a příjmení
- hudební nástroj

TITUL SKLADBY
autor hudby a textu;
čas skladby
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Čitelně vyplněnou a podepsanou přihlášku spolu s přílohami je třeba zaslat do
30. června 2007 na adresu:

KULTURNÍ DŮM DOLNÍ BENEŠOV
OPAVSKA 161
747 22 DOLNÍ BENEŠOV
ČESKÁ REPUBLIKA
s označením: HUDEBNÍ TRENDY V POHRANIČÍ

Kontaktní osoba: JIRI SIOSTRZONEK
Veškere otázky směřujte na adresu kultura@dolnibenesov.cz nebo tel. 00420 553
651 159

Pozvánka na přednášku

Mnohdy si ani neuvědomujeme, jak významným způsobem reprezentují někteří
studenti z Dolního Benešova, kteří v současnosti studují na různých školách v
České republice, své rodné město. Určitě mezi ně patří i Denisa Kalužová, která
se s kolegou Tomášem Solným zabývá významným tématem týkajícím se zá-
važných onemocnění. Tuto práci již prezentovali na mezinárodním odborném
fóru.

Zájemci se mohou zúčastnit jejich přednášky včetně diskuze ve středu 30. května
2007 v 19 hodin ve elmovém sále Kulturního domu v Dolním Benešově. Cílem
přednášky je „poučit lidi o této závažné nemoci, se kterou má naše republika již
delší dobu prvenství ve světě, kterou se stále nedaří snížit, což je velice smutné.
Dále chceme upozornit na primární a sekundární prevenci, jelikož ta je velice
důležitá a mnoho lidi ji nezná...
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V lednu 2007 jsem napsal níže otištěný dopis adresovaný zastupitelům města.
Následně jsem dostal odpověď městského úřadu, že rada města se rozhodla mi
„nevyhovět“. Dopis se k adresátovi nedostal a tak využívám Dolnobenešovský
zpravodaj .

Vážený pane starosto, vážené paní zastupitelky, vážení páni zastupitelé !

Reaguji znovu na vámi schválenou změnu Územním plánu města, kdy se
pozemky určené na dostavbu školy mění na parcely pro výstavbu rodinných
domků.
Jsem přesvědčen o tom, že tato změna je z hlediska rozvoje obce velkou a ne-
napravitelnou chybou. Výstavbou rodinných domků se navždy zamezí možnosti
vybudovat plně vyhovující školu. Zisk tří nebo čtyř parcel pro výstavbu rodinných
domků nemůže vyvážit ztrátu této možnosti.
Věc jsem podrobně popsal v námitce k návrhu územního plánu města Dolní
Benešov-změna č.2 , která byla předmětem jednání na zasedání zastupitelstva
města 18.prosince 2006.
Bylo by pro budoucnost Dolního Benešova dobré, aby jste s klidnou hlavou, zod-
povědně a bez emocí přehodnotili svůj postoj. Zatím ještě /doufám/ není pozdě.
Je to věc svědomí každého zastupitele.Kolektivní vina neexistuje.
Považuji za nutné upozornit na to, že občané nejsou informování o dění v obci tak,
aby jim bylo jasno oč jde. Zprávy jsou zakódovány do úřednických formulek a
čísel parcel. Informace, že jde o “ změnu využití území určené pro občanskou vy-
bavenost na využití pro bytovou výstavbu“,občanům nic neříká. Že mají být
dotčeny plochy určené pro dostavbu školy, ví jen zasvěcení. Mohl bych spekulovat
zda se tak neděje záměrně.
Žádám vás aby bylo zajištěno, aby občané města byli o činnosti obce informování
vždy srozumitelným způsobem. Jde o věci veřejné a službu dokonalé informace
by jste svým voličům měli poskytovat.
Žádám, aby moje „námitka k návrhu územního plánu města Dolní Benešov-
změna č.2 , která byla předmětem jednání na zasedání zastupitelstva města
18.prosince 2006 „ byla v plném znění otištěna v nejbližším čísle dol-
nobenešovského zpravodaje.
Upozorňuji na to, že nejde o moji osobní věc . Ti, co si chtějí „zgustnout“ a myslí
si, že mi udělají zle když mne nepodpoří, jsou na velkém omylu. Vůbec nechápou
oč jde.
Jde jim jen o to„ aby sousedovi chcípla koza“.

Domnívám se že věc není složitá k pochopení, přesto si dovoluji ještě jednou
zopakovat základní.:
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Nejsou–li v současné době možnosti postavit v D. Benešově slušnou školu a za-
jistit dětem pro vzdělání co nejlepší podmínky, měla by se o to snažit další
generace.
Vy ji v tom, aby to mohla uskutečnit, bráníte.
Zatím jste dělali vše proto, aby k výstavbě moderní školy, se vším potřebným co
škola potřebuje, nikdy nemohlo dojít , a je to mírně řečeno„zlá věc„.

Vyzývám vás k přehodnocení vašich postojů
S uctivým pozdravem

v Dolním Benešově 24.1.2007
Gotthard Janda

Městský úřad Hlučín, odbor výstavby a ÚP
Mírové náměstí 23, 748 01 Hlučín

Věc: Stanovisko, připomínky a námitky k návrhu Územního plánu města Dolní
Benešov - Změna č.2

Nemohu mlčet a nečinně přihlížet nesmyslnému dění, které se rozběhlo kolem
pozemků, se kterými se ve všech předešlých územních plánech počítalo pro
dostavění Základní devítileté školy .Se změnou územním plánu obce by došlo
k tomu, že by nikdy již nebylo možné provést dostavbu školy tak, aby co nejlépe
vyhovovala potřebám školní výuky. Škola by měla mít dostatek učeben základ-
ních i odborných, dílny, dostatečně velké zařízení pro školní i mimoškolní tělesnou
výchovu, hřiště, atletickou dráhu, cvičné pozemky, rovněž prostory pro družinu,
zájmové kroužky a vše ostatní co je potřebné.Je nutné uvažovat s perspektivou,
aby se na škole mohly uplatnit formy moderní výuky a škola mohla plnit své
poslání. Nelze se smířit s tím že by se navždy znemožnilo komplexně optimálním
způsobem na jednom místě vyřešit problematiku základního školství v obci.

Současný stav:
- Na prvním stupni školy 1-5 vyučuje na tzv. „červené škole“ jejichž učebny

jsou v převážné míře orientovány na sever, do frekventované silnice a na
západ. Přístavba, která se zde provedla v relativně nedávné době bylo
nerozumným činem. U budovy není tělocvična a děti musí přecházet do
„hlavní školy“.

- To, že na vyšším stupni chybí odborné učebny je všeobecně známo.
- Další nedostatkem je chybějící velká tělocvična v areálu školy. V současné

době musí žáci přecházet do tělocvičny vzdálené jeden a půl kilometru. Toto
je nutné považovat za nevyhovující stav, který klade zvýšené nároky na orga-
nizaci školy, na vedení školy, na učitele, a má vliv na kvalitu výuky.
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Na stávající „neokleštěnou“ plochu bylo vypracováno několik studií a projekt na
dostavbu areálu. Ve všech případech se museli projektanti potýkat s tím, že
plocha není dostatečně velká a do severní části plochy zasahuje ochranné pásmo
trati. Není proto možné, aby z této plocha, která neskýtá nejideálnější podmínky
pro dostavbu školního areálu bylo ještě ukrajováno. Při projektování škol bývalo
nutné dodržovat směrnice a projekty musely byt schvalovány Ministerstvem škol-
ství. Dnes si rozhodují obce samy a je riziko, že ne dobře. Školství by mělo být
stále jednou z priorit.

Někteří zastupitelé obce se snaží problémy bagatelizovat. Své postoje obhajují
tím, že„ ubylo žáku ve školách“.
Nevědí ,že již dnes začíná být nedostatek míst v mateřských školách i když hodně
matek zůstává doma, a že rodiny které odkládaly narození dítěte, dospěli do věku,
kdy dítě mít chtějí a že děti začínají mít„populačně silné ročníky“. To, že by v Dol-
ním Benešově učilo na dvě směny a ve třídě bylo čtyřicet žáků asi nehrozí .Je však
mylné se k obávat, že při počtu učeben, které je možné na pozemku postavit,
/nepůjde o víceposchoďovou budovu/, že by škola mohla někdy zet prázdnotou..
Plocha určena pro možnost dostavby školského areálu základní školy v Dolním
Benešově není tak velký, aby se mohla projevit velkorysost a mohlo se zde
postavit něco nadstandardního. Za nadstandard nelze považovat to ,že škola
bude od tratě a severních větru chráněna pásem zeleně, že učebny budou orien-
továny ke světovým stranám ideálním způsobem , že škola bude mít velkou
a malou tělocvičnu a venkovní atletickou dráhu. Cvičný bazén, který by někdo za
nadstandard považoval, se zde nevejde.

Z urbanistického hlediska je nevhodné, aby parcela školy navazovala přímo,
bezprostředně na parcely obytné části obce, na parcely rodinných domků, jak je
to navrženo pro změnu územního plánu.
Okleštěná plocha při respektování ochranného pásma trati neumožňuje oriento-
vat stavbu nového křídla s učebnami optimálním způsobem. k jihu, nebo na ji-
hovýchodní stranu. Strana východní není pro orientací tou nejlepší světovou
stranou a strana západní a severní je nevhodná.
Že není vůle v současné době do řešení školské problematiky vkládat enanční
prostředky, by nemělo mít vliv na územní plán obce.Neměly by se realizovat
změny v uzemním plánu, které by jednou provždy znemožnily v dalších volebních
obdobích, v horším případě v dalších generacích, školský areál vybudovat.
V Dolním Benešově není – což Územní plán města dokazuje, jiná plocha, jiné
a vhodnější místo pro stavbu školy.
Změna Územního plánu a zamezení možné výstavbě školského areálu by bylo
nenapravitelnou chybou.
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Územní plán města musí respektovat dlouhodobé potřeby obce a musí být zpra-
cován zodpovědně . Musí byt nástrojem jejího rozvoje a ne brzdou. Posledním
uzemním plánem se podařilo zlikvidovat některé z dobrých myšlenek, které
přinášely předešlé.
Pozemky na katastru obce, které by se daly využít pro bydlení- výstavbu rodin-
ných domů, jsou zablokovány vedením vysokého napětí. Mělo by se vyřešit
přeložení vzdušného vedení,nebo zakabelování .Tak může vzniknout i nový
stavební obvod mezi MSA a zástavbou kolem hlavní silnice. Je to plocha, která je
určena pro průmysl, a záměr jejího využití by se měl přehodnotit.

Vyzývám městské zastupitele, radu a starostu města k zodpovědnosti při práci se
směrným uzemním plánem.

V Dolním Benešově 7. prosince 2006
Ing.arch. Gotthard Janda

Připomínky

V posledním čísle Dolnobenešovského zpravodaje uvádí místostarosta pan
Spruch m.j. nedostatky, které vznikly v období minulého vedení. Například
neziskový „SPORT“, kde od počátku bylo zřejmé, že zařízení ziskové nebude,
daňoví poplatníci opravdu zaplatili 200 000 korun za dluh v rámci provozování
„SPORTU“ za rok 2006. Dále poukazuje na přesun autobusové zastávky z centra
města na nádraží, aby se tak náměstí dočkalo„nebeského klidu“. K tomuto klidu
se dostanu později, ale nikoho z těch, kdo přesun schválil, nenapadlo, kolika
občanům tato akce způsobí problémy. Víte kolik občanů ze sídliště jezdilo auto-
busy do centra vybavit své náležitosti na poště na MěÚ, do obchodů atd.? Paní El-
stnerová, pan Oliverius, pan Liebner a další a další. Nemají svá auta, zjistěte si, jak
své problémy řeší! Pokud jsou schopni jít pěšky, nemají si kde odpočinout. Chybí
lavičky, sídlištěm počínaje, cestou podél komunikací do města konče. Chybí nejen
mladším, ale především starším a tělesně postiženým občanům. Snad se v
rozpočtu najdou enanční prostředky na zajištění této naléhavé potřeby, v době
co možná nejkratší.
V jednom z loňských Dolnobenešovských zpravodajů si jedna dívenka z ZŠ
posteskla, jak moc se nudí. Přitom je v kulturním domě tak velká a rozmanitá
nabídka kroužků. Nevím, jak se její rodiče snaží tuto nudu překonat, ale zaujalo to
zřejmě natolik naše konšele, že se rozhodli zřídit další diskotéku přímo v centru
města a učinit tak přítrž „nebeskému klidu“ v bezprostřední blízkosti organizo-
vaných diskoték. Možná, že ta dívenka tam už také chodí, podívejte se a prověřte
si věk účastníků těchto diskoték. Kolik jednání už proběhlo ve věci stížností na
hlučnost. Děti, důchodci, pracující v těchto domech nemohou spát a odpočívat
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jako ti, kdo diskotéku povolili kousek od jiné diskotéky U supa. Dále s tím souvisí
souhlas s prodejem populárních obložených housek účastníkům diskoték po
ukončení jejich řádění. Že by nevydrželi do snídaně, až se po akci dostanou
domů? Jak mohou být rodiče klidní a spokojení s tím, v kolik se jejich kluk nebo
děvče dostane domů? A co dělají přespolní, pokud nejednou 3 nebo 4 v jednom
autě, kdy je kamarád sveze, nebo musí čekat do 3 hodin na nádraží na vlakový
spoj?
Kostelní ulička byla upravena a zámková dlažba byla čistá a reprezentovala cen-
trum spolu s náměstím tak dlouho, než se přes okénko začaly prodávat zmíněné
pochoutky plné rajčat, sýrů, kečupu, prý levně jen za 24 korun za porci. Jak
probíhají kontroly akcí, prodej občerstvení, znečištěná prostranství kolem okénka
prodejny, prostranství naproti domu rodiny Koskových, chodník od tohoto místa
až po pekařství pana Jordana? Zde najdete plno nedopalků cigaret, kousky rajčat
a housek, v uličce kaluže krve, zřejmě po vyřizování si účtů mezi kluky z diskotéky,
kečup aj. Toto zaneřáděné prostranství Vás, kdo jste neuváženě vydali souhlas a
to, že už nikdo ty skvrny z té drahé dlažby neodstraní, Vás neomlouvá a bude Vás
trvale mrzet. Občané, kterým záleží na zvelebování veřejných prostranství, Vám to
neodpustí.

Cestujícím vlakem nebo autobusy není lhostejný stav prostranství před nádražím.
Zahrádka, která byla ještě nedávno vzorně ošetřována tehdejšími uživateli,
pěstiteli zeleniny, užívali i ovoce z tamních stromů, je zpustlá, za plotem najdete
staré hadry, láhve, plastové obaly, plevel. Před budovou je přerostlá stará tráva,
totéž na celém prostranství před nádražní budovou, kde kdysi ještě pěstovali
květiny. Rozhodně to není příjemný pohled a ten, kdo je za úklid a pořádek zod-
povědný, by s tím měl něco neprodleně dělat.

Kdy příslušné komise při MěÚ začnou fungovat i v terénu a nejen v zámeckých
prostorách? Až po zjednání náprav a pořádku přesvědčí své voliče, že jejich volba
nebyla marná a prospěšná, může být po odstranění tolik viditelných nedostatků.

Ad. Janíková
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Úvodem Vás všechny zdravím a přeji Vám abyste načerpali co nejvíce energie
z přicházejícího jara.

O Velikonocích jsme se sešli u druhého ročníku Velikonoční Oldies Párty. K tanci
a poslechu nám hrála skupina NAFESTBAND, která jako vždy nezklamala
a všechny nás rozproudila do bujaré veselosti. Nejvíce nás však potěšilo to, že dol-
nobenešovští nezanevřeli na tradiční zábavy a přišli opravdu v hojném počtu.°

A co připravujeme dále? Dne 4.5.2007 od 16,00 se v
tělocvičně základní školy uskuteční diskotéka pro
mládež, děti budou mít vstupné zdarma, připraveno je
pro ně nealko občerstvení a taky něco k snědku. K tanci
jim bude hrát D.J. Malchárek, tak doufám, že se nás v
tělocvičně sejde mnoho, a že jako vždy ujistíte nás
dospěláky, že se přeci umíte chovat vhodně a skvěle, jako
na všech našich ostatních akcích!

Dále plánujeme na 9.6. 2007 Indiánskou stezku, akce v
duchu indiánských tradic bude startovat od 14,30-15,30
u rybníka Nezmar v místě, kde tradičně probíhá výlov
rybníka. Pokračovat se bude kolem rybníka Nezmar, kde
pro děti bude připraveno několik stanovišť s pravými in-
diánskými úkoly. Cílem bude chata na Kamenci, kde
budou děti odměněny za splněné úkoly a bude pro ně
připraven další program. Hrát nám bude D.J., připravíme
pro Vás občerstvení a něco k zakousnutí. Zvláštní
odměnu dostanou ty děti, které na indiánskou stezku přijdou v indiánském
oblečení.

Srdečně zveme děti, mládež i rodiče.

Poslední dvě akce na kterých se bude Klub rodičů organiza-
čně podílet jsou Dětský den 3.5.2007 a Den Evropy, který se
bude konat na konci školního roku. Hlavními organizátory
těchto akcí je Základní škola Dolní Benešov, která Vám bližší
informace podá prostřednictvím školních novin.

Za Klub rodičů
Olga Lokajová
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Průkopníci dolnobenešovského futsalu jdou nahoru…!!!

Vážení spoluobčané,
je pro nás milou povinností, informovat Vás o stavu fut-
sálového klubu FC Dravci D. Benešov, který nedávno oslavil již
2. výročí své existence! Druhá sezóna přinesla jak na soutěžní,
tak na turnajové scéně ještě větší úspěchy, než ta první, se
kterou jsme i tak byli nad míru spokojeni. Do 1. třídy moravsko-

slezského kraje jsme sice nastupovali jako nováčci, ale během našeho vcelku
úspěšného tažení loňskou sezónou si o nás naši soupeři mohli ledacos zjistit.
Jenže se asi nevěnovali dostatečně osobnímu skautingu na zápasech mladých
Dravců a měli informace jen z doslechu, protože když došlo na věc, opět nám
nikdo nestačil.
Zatím co Dravcům v úvodní sezoně stačil poměr zápasů – 9 výher, 1 remíza a 4
porážky“pouze“ na čtvrtou pozici a velmi šťastný postup, letos naprosto stejný zá-
pasový vzorec vynesl futsálistům Dolního Benešova 1.místo a tím pádem jasný
postup do okresního přeboru moravskoslezského kraje ( 5. nejvyšší soutěže v ČR
). A pro velký úspěch ještě jedno srovnání s minulou sezonou – skóre 53 : 35.
znamenalo zvýšení útočné produktivity o pěkných 21 branek a tím i nejproduk-
tivnější útok soutěže, naopak defenziva propustila o 15 pokusů soupeřů více. Tady
dokládáme konečnou ligovou tabulku, pro lepší představu o konečném stavu
benešovských akcií na ostravském futsálovém trhu:

Název týmu PZ V R P skóre body
1. FC Dravci Dolní Benešov 14 9 1 4 53 : 35 28
2. DTJ Vřesina 14 9 1 4 44 : 39 28
3. KFV Roub Vítkovice ''B'' 14 8 2 4 34 : 17 26
4. MVIL Hrabová 14 8 2 4 36 : 31 26
5. Old Stars 30 Ostrava 14 7 3 4 52 : 40 24
6. FC Sezam Ostrava 14 7 2 5 46 : 37 23
7. New Desing Ostrava 14 6 3 5 36 : 32 21
8. Klenba Vítkovice 14 6 2 6 35 : 39 20
9. SK Libero Ostrava 14 5 4 5 31 : 32 19
10. HL Alukola Ostrava 14 5 3 6 27 : 34 18
11. AC Čepo Poruba ''B'' 14 5 2 7 34 : 31 17
12. FC Derby Ostrava 14 4 3 7 33 : 44 15
13. Šachťor Ostrava 14 4 3 7 27 : 45 15
14. Zvěřáci Ostrava ''C'' 14 2 3 9 31 : 46 9
15. Western Saloon 14 3 0 11 23 : 50 9
16. Canappe Ostrava vyloučení ze soutěže 0
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Můžete zde názorně vidět, jak si vedli Šachťor Ostrava a Zvěřaci Ostrava "C", kteří
loni suverénně postupovali z druhé třídy právě před naším týmem…
Aby byly informace o nedávno skončené ligové sezoně kompletní, přidáváme
ještě kompletní výčet soutěžních zápasů našeho mužstva:

1.kolo:
FC Dravci Dolní Benešov – FC Sezam Langer ''B'' 4 : 1
FC Dravci Dolní Benešov – Zvěřáci Ostrava ''C'' 6 : 4
FC Dravci Dolní Benešov – Western Saloon 3 : 1
2.kolo
KFV Roub Vítkovice ''B'' – FC Dravci Dolní Benešov 2 : 0
Čepo Ostrava – Poruba ''B'' – FC Dravci Dolní Benešov 4 : 3
Canappe Ostrava – FC Dravci Dolní Benešov 3 : 2
anulováno
3.kolo
FC Dravci Dolní Benešov – AC Derby Ostrava 6 : 2
FC Dravci Dolní Benešov – Vřesina 5 : 3
FC Dravci Dolní Benešov – Šachťor Ostrava 5 : 2
4.kolo
FC Dravci Dolní Benešov – Odl Stars 30 Ostrava 2 : 3
FC Dravci Dolní Benešov – Klenba Klímkovice 6 : 2
FC Dravci Dolní Benešov – Libero Ostrava 3 : 1
5.kolo
New Desing Ostrava – FC Dravci Dolní Benešov 1 : 1
1.MVIL Hrabová – FC Dravci Dolní Benešov 3 : 6
HL Alukola Ostrava – FC Dravci Dolní Benešov 4 : 2

Tým FC Dravci Dolní Benešov nastupoval v této sestavě:
Machel Jakub, Jiří Polák, Hrubý Václav, Skoupil Martin, Schwan Lukáš, Heiduk
Radim, Jašek Tomáš, Jašek Michal, Koska Jindřich, Drajna Eduard

Hymon Jakub (odehrál pouze 1.kolo, pro zranění kolene nedokončil sezónu)
Prchala Vít (pro zranění kotníku před sezónou nemohl nastoupit do zápasů)
Již v listopadovém čísle jste byli informováni o úspěchu Dravců na podzimním
turnaji Dimako Cup, kde v silné konkurenci týmů z vyšších soutěží za sebou
nechali všechny soupeře a dokráčeli si pro zlatou medaili bez jediné porážky
z jedenácti zápasů!
V prosinci následoval Zwěř Cup, pořádaný našim “partnerským“ klubem Zwěř
Ostrava. Turnaj se nehrál klasickým stylem – základní skupiny a následného play-
od. O konečném pořadí rozhodovaly body a výsledky uhrané během zákl. části.
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Jedna remíza, čtyři vítězství a konečné skóre 11 : 3 znamenalo, že Dravci dosáhli
“pouze“ na druhou příčku, protože náš jediný možný soupeř v bitvě o titul porazil
tým, kterému už o nic nešlo, předem dohodnutým výsledkem 8 : 1, čímž o jediný
gol předčil Dravce a připsal si vítězství v celém turnaji.
Konec roku patří již tradičně, Memoriálu Evalda Kozelka, velmi kvalitně obsazené-
mu turnaji, kterého se pravidelně zúčastňuje to nejlepší, co může fotbal i futsal
blízkého okolí nabídnout. Při naší premiérové účasti v roce 2005, jsme obsadili
krásné druhé místo, ale i přesto, vyhlásilo vedení Dravců pro rok 2006 ještě směle-
jší plány. Bylo 26. 12. a dolnobenešovští futsálisté byli připraveni se porvat o příčky
nejvyšší. Sice chyběli dva ze strůjců našeho prvního úspěšného vystoupení a
konkurence byla o poznání silnější, ale jak se na konec ukázalo, že ani to nez-
abránilo Dravcům, splnit si svůj sen!

FC Dravci Dolní Benešov – Draci Kravaře 4 : 0
FC Dravci Dolní Benešov – Stadion Dolní Benešov 2 : 3
FC Dravci Dolní Benešov – Tornádo 4 : 3

Play od
FC Dravci Dolní Benešov – Štika Dolní Benešov 2 : 2 ( 3 : 1 na penalty)

Finále:
FC Dravci Dolní Benešov – Sport Dolní Benešov 2 : 2 ( 3 : 1 na penalty)

Cesta za vítězstvím se ovšem nerodila vůbec jednoduše. V úvodním utkání jsme
jasně přehráli kravařské Draky, kteří se v následujících utkáních rozehráli k sym-
patickým výkonům.Ve druhém zápase náš tým zaváhal proti výběru restaurace
Stadion a navíc nám soupeř, díky nevybíravému zákroku svého hráče, zranil jed-
noho z obránců, takže Dravci byli nuceni dohrávat turnaj pouze s dvěma obránci.
Do závěrečného utkání základní skupiny jsme vstupovali s vidinou nutnosti
vysokého vítězství. V případě těsného brankového rozdílu, by už nebyl postup v
našich rukou a v případě jen částečného, nebo dokonce nulového bodového
zisku, by lonští stříbrní medailisté zůstali před branami postupu. V polovině
druhého poločasu jsme prohrávali již 1:3 a do té doby herně výrazně zaostávali,
ale potom se naplno projevila touha našich futsálistů po úspěchu. Během posled-
ních pěti minut Dravci otočili zápas a připsali si vítězství 4:3. To znamenalo, že nás
čekalo nervy drásající sledování následujícího zápasu naší skupiny, kde naši
soupeři rozhodovali o tom, zda si půjdeme balit věci, nebo se rozcvičovat na semi-
enále. Nakonec vše dopadlo tak, že Dravci postoupili dokonce z prvního místa. V
semienále narazili naši futsálisté na velmi kvalitní výběr restaurace Štika. Po vyrov-
naném zápase se diváci v zaplněné benešovské tělocvičně dočkali pokutových
kopů, při kterých byli Dravci stoprocentní a postoupili do velkého enále. Tam na
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ně nečekal žádný překvapivý soupeř, ale již od rána, téměř všemi přítomnými
tipovaný, celek restaurace Sport, který neskýtal nikoho jiného, než výběr týmu
druhé futsálové ligy ČR – AFC Medvědi Malé Hoštice. Přesto, že nám všichni tvrdili,
že je předem rozhodnuto, chtěli jsme se zkušeným a nadmíru kvalitním soupeřem
odehrát vyrovnanou partii. To se nám povedlo a po výsledku 2 : 2, totožném s tím
v semienále, přišel i totožný penaltový rozstřel. Brankář Dravců zlikvidoval jednu
penaltu soupeře, zatím co z našich střelců nezaváhal ani jeden. Valná část publika
nám sice tento úspěch nepřála, protože Dravci nehráli příliš pro oko diváka, ale jak
dobře víme, to v dnešní době není rozhodující, navíc když odehráli polovinu
náročného turnaje jen v šesti lidech.
Mnohem více o sportovní činnosti týmu FC Dravci Dolní Benešov se dozvíte na
webových stránkách: www.fc-dravci.wz.cz
V dnešní době je každá sportovní aktivita velmi enančně náročná a částky, které
odevzdávají členové našeho oddílu měsíčně do klubové pokladny nemohou
pokrýt zdaleka všechny výdaje, které náš milovaný sport vyžaduje. Proto patří
velké poděkování našim současným sponzorům, bez jejichž enanční pomoci, by
se zřejmě rozplynul sportovní sen party mladých kluků, kteří na sobě chtějí pra-
covat a zviditelnit sebe i své rodné městečko.
Po volbách se vyměnilo vedení našeho města a to znamenalo naději pro Dravce,
že by zastupitele mohla zajímat naše problematika. A skutečně, na rozdíl od min-
ulého vedení, které naši žádost o enanční příspěvek, v rozporu se svým volebním
programem, smetlo ze stolu, tentokrát se vedení města začalo naší žádostí seri-
ozně zabývat a nakonec i schválili enanční příspěvek pro dolnobenešovské dravce
a to i přesto, že nespadáme pod FC MSA ani místní TJ. Za to jim paří také upřímné
poděkování!
Díky našim štědrým sponzorům můžeme zviditelňovat Dolní Benešov v
opavském a hlavně ostravském okrese. Co se sportovních dovedností týče, máme
určitě navíc, tak hledáme další sponzory, aby se mohli Dravci rozlétnout i za hran-
ice těchto okresů a moravskoslezského kraje.

Autor textu: Vít Prchala
upravil: Jakub Hymon
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Kroužek leteckých modelářů

V sobotu 31.3.2007 proběhl v Dolním Benešově čtvrtý ročník halové soutěže
leteckých modelářů žáků. Soutěže se zúčastnili žáci modelářských kroužků z
Opavy, Kravař a Dolního Benešova. Soutěž proběhla ve dvou kategoriích, mladší
do 11 let a starší do 15 let. V obou kategoriích se soutěžilo na deset startů pro
každého účastníka.

Z Dolního Benešova se účastnili tito žáci: Šimeček Jan, Šimeček Jakub, Nagy Jan,
Janoš Michal, Klimek Vojtěch, Müller Jakub, Koska Kryštof, Pechník Mikuláš,
Bumba Vít. Soutěž proběhla v tělocvičně na sídlišti.

Umístění:

Kategorie mladších: 1. Pechník Mikuláš D.B.
2. Klemm Micha Kravaře
3. Bumba Vít D.B

Kategorie starších: 1. Michel Lukáš Opava
2. Janoš Michal D.B.
3. Šimeček Jan D.B.

Blahopřejeme
Diehel Otmar
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